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У оквиру "унутрашњег дијалога" о Косову одржан је и пети округли сто. Овога пута
спортисти, представници спортских савеза и високошколских установа разговарали су о
проблемима са којима се суочавају.

  

  

До сада је понашање српских спортиста на такмичењима на којима учествују спортисти с
Косова одређивала препорука Владе. Сада траже да то постане обавезујуће упутство.

  

У време Олимпијских игара престајали су сукоби између грчких градова - држава. У
древној Грчкој. У савременој Србији чија се јужна покрајина прогласила државом,
политички односи све се више преносе на спортске терене.

  

Откад је Косово постало члан ФИФА, УЕФА, ФИБА, Међународног олимпијског
комитета, али и светских и европских одбојкашких и рукометних организација, сусрети
српских и косовских екипа постали су неизбежни.
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Председник Одбојкашког савеза Србије Зоран Гајић каже да се чини све како Србија и
Косово на такмичењима не би били у истој групи.

  

“Па, и ако дође до четврт финала или полуфинала да избегнемо те сусрете, управо због
интонирања химни, победничког постоља итд”, навео је он.

  

Да се сусрети избегавају потврдио је и председник Кошаркашког савеза Србије Предраг
Даниловић.

  

“Имамо одличне контакте у ФИБА гледа се да уопште не дође до било каквог
евентуалног сусрета”, истакао је Даниловић.

  

Ватерполисти изгледа имају најмањи проблем са Косовом, а председник Ватерполо
савеза Србије Милорад Кривокапић објашњава и зашто.

  

“Ми ватерполисти сигурно нећемо имати проблем с тим у наредних 50 година јер они
немају, колико ја знам, ниједан базен нити ће направити неки ватерполо тим у скорој
будућности”, навео је он.

  

Шта међутим када воља жреба одлучи да српске јуниорке у рукомету одмере снаге с
косовским и то на домаћем терену, упитао је председник Рукометног савеза Божидар
Ђурковић.

  

“Очекујем да уз дозволу Владе РС и ресорног министарства да одлучимо да ли ћемо
такав турнир играти или нећемо”, рекао је он.

  

Ништа боље није ни српским спортистима на Косову где је епитет "такозвано" ушао и у
спортски речник.
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Зато су данас, уместо на терену, за округлим столом, где не говоре о спортским
резултатима - већ о унутрашњем дијалогу о Косову. Јер доћи ће, кажу, тренутак када ће
на победничко постоље у истом тренутку стати - Србија и Косово. Шта онда?

  

“Могу да вам кажем, када будемо мењали саму препоруку Владе шта ће у препоруци да
пише. Сада, у самој препоруци пише шта спортиста треба да ради”, рекао је министар
спорта Вања Удовичић.

  

Директор канцеларије за Косова и Метохије Марко Ђурић сматра да је то тема која
треба да буде обухваћена и решена препоруком.

  

“А она ће уважити и ове ставове које смо чули данас од представника спортских савеза”,
поручио је он.

  

Генерални секретар председника Србије Никола Селаковић каже да ће се наставити с
организацијом округлих столова. “Доћи ће време када ће се подвући црта, свести биланс
и извући неки кључни закључци”, најавио је Селаковић.

  

Уместо као до сада препоруке, представници спортских институција од Владе траже да
им да обавезујуће упутство о начину понашања на такмичењима на којима учествују и
спортисти Косова.
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